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Zápis ze schůze OV Západočeské oblasti ČJF a 
pořadatelů závodů 
ze dne 14.11.2014 

 
 
Místo:     Plzeň 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Denková Dana, Jindra Jaroslav, Pecka Martin, Pittner Antonín,  

Voldřich Jaroslav 
Sekretář:    Paleček Jan 
Omluven:     --- 
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV ZČO dne 7.10.2014 
2. Galavečer 2014 – informace 
3. ZČDCH – vyhodnocení ročníku 2014 
4. Podpora sportu ZČO  v roce 2015 
5. Soustředění TM 2014/2015 – výběr, finanční podpora 
6. ZZVJ Svržno – stížnost Ing. J. Polákové 
7. Konference ZČO 13.12.2014 – úprava programu 
8. Schůzka s pořadateli závodů – finalizace sportovního kalendáře ZČO na rok 2015 
9. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Zkontrolován zápis z minulé schůze se závěrem:  

- trvá: projednání návrhu případných nominačních kritérií soutěží družstev pro následná MČR.  
Bude řešeno až po zveřejnění STP MČR 2015. 

- trvá: OV bude řešit jednotnou propagaci naší oblasti na MČR.  
Bude řešeno až po uzavření financí oblasti 2014. 

- ostatní body splněny 
 
Bod 2.: Byla podána informace o stavu přípravy galavečera 2014 – prodány všechny lístky k sezení, zbývá ještě 
několik lístků ke stání. Jsou zajištěny ceny do tomboly, rozsah tomboly ještě není ukončen. Po skončení galavečera 
bude provedeno finanční vyhodnocení akce. 
 
Bod 3.: V rámci vyhodnocení úvodního ročníku včetně finále ZČDCH byla akce hodnocena jako úspěšná s dobrou 
účastí a bylo rozhodnuto o jejím pokračování i v roce 2015. 
 
Bod 4.: Je zpracován návrh - bude řešeno až po konferenci v kompetenci nového zvoleného oblastního výboru. 
             
Bod 5.: Skokové a drezurní soustředění TM 2014/2015 bude probíhat za stejných finančních podmínek jako 
v ročníku 2013/2014 s podporou oblasti pro 6 účastníků skokového soustředění a 3 účastníky drezurního 
soustředění. 
 
Bod 6.: K rukám OV byla adresována stížnost Ing. Jany Polákové na hodnocení adeptky z jejich jezdeckého 
subjektu na ZZVJ ve Svržně dne 11.10.2014. Stížnost byla doplněna videonahrávkou drezurní a skokové části 
zkoušky této adeptky. OV v této záležitosti vyslechl názor hlavní komisařky Mgr. Jáchimové a komisařky M. 
Kodadové. Z jejich výpovědi vyplývá, že jezdkyně skutečně nebyla na dostatečné jezdecké úrovni pro složení 
zkoušek a že toto hodnocení bylo jednohlasné od celé zkušební komise. Soukromé video se v podobných 
případech nemůže brát jako důkazní materiál. OV tedy konstatoval, že rozhodnutí bylo plně v kompetenci 
zkušební komise a je neměnné. Písemnou odpověď Ing. Polákové zajistí A. Pittner . 
 
Bod 7.: Byl upřesněn program jednání volební konference oblasti. Připomenutí – konference se koná v sobotu 13. 
prosince 2014 od 9.30 hod. v Plzni ve Škodalandu u Borské přehrady. Pozvánka a pověřovací lístky pro delegáty 
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byly rozeslány poštou na všechny registrované subjekty oblasti. Je třeba, aby se na adresu nebo e-
mail sekretáře oblasti co nejdříve nahlašovali kandidáti na předsedu a členy výboru oblasti. Bude 
dohodnuto složení mandátové, volební a návrhové komise – zajistí J. Paleček. 
 
Bod 8.: V 17.00 hod. bylo jednání OV přerušeno a byla zahájena schůzka s pořadateli závodů. 

V rámci této schůzky byl finalizován oblastní sportovní kalendář na rok 2015 včetně termínů hobby závodů. 
S pořadateli byly též probrány úpravy ZČJT a ZČDCH pro rok 2015 včetně stanovení termínů jednotlivých 
kvalifikačních kol a určení termínu a pořadatele finále. Po skončení schůzky jednání OV pokračovalo. 
 
 
Příští schůze: V sobotu 13. prosince 2014 od 8.30 hod. ve Škodalandu v Plzni (před začátkem konference) 
 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


